
 

-1- 
 

Akademický senát 

Zápis ze zasedání AS PřF UJEP  

konaného dne 27. 3. 2013 

 

Přítomni: Ing. Jaromír Havlica, Ph.D., RNDr. Eva Jozífková, Ph.D., Ing. Zdeňka Kolská, Ph.D., 

RNDr. Martin Kuřil, Ph.D., RNDr. Zdeněk Moravec, Ph.D., Mgr. Pavel Raška, Ph.D., 

Mgr. Květuše Sýkorová, RNDr. Martin Švec, Ph.D., Nicol Bendlová, Bc. Martin Fišer, 

Martin Chouň, Jan Radoň 

Omluveni: Mgr. Karina Šondová, Ph.D., Tomáš Císař 

Nepřítomni: David Boháč 

Hosté:  Doc. RNDr. Jaroslav Pavlík, CSc. (děkan), RNDr. Eva Hejnová, Ph.D. (proděkanka 

pro studium), Prof. RNDr. Ivo Nezbeda, DrSc. (vedoucí katedry chemie) 

Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání. 

2. Schválení zápisu z minulého zasedání. 

3. Projednání a vyjádření se k návrhu ţádosti o rozšíření akreditace bakalářského studijního 

programu B 1407 Chemie o studijní obor Chemie (dvouoborové studium) v kombinované formě 

studia. 

4. Pravidelná informace tajemníka fakulty o čerpání rozpočtu PřF UJEP. 

5. Různé. 

 

Zahájení: 13:00 

Jednání:  AS je usnášeníschopný (při zahájení přítomno12 z 15 členů) 

1. M. Kuřil navrhl na ţádost tajemníka Ing. Lauterbacha, vzhledem k jeho nepřítomnosti, 

vypuštění bodu 4. 

hlasování: 12-0-0  

(schváleno) 

AS PřF UJEP následně schválil upravený program zasedání jako celek. 

hlasování: 12-0-0  

(schváleno) 

2. K zápisu z minulého zasedání nebyly vysloveny ţádné připomínky.  

Usnesení: AS PřF schvaluje zápis ze zasedání dne 16. 1. 2013.  

hlasování: 12-0-0  

(schváleno) 

3. Proděkanka Hejnová uvedla návrh ţádosti o rozšíření akreditace bakalářského studijního 

programu B1407 Chemie o studijní obor Chemie (dvouoborové studium) v kombinované 

formě studia. Ţádost dále okomentoval vedoucí katedry chemie prof. Nezbeda. 

Usnesení: AS PřF UJEP dle § 27, odst. 2 písm. a)  zákona o VŠ vyjadřuje kladné stanovisko 

k návrhu rozšíření akreditace studijního programu B1407 Chemie o studijní obor Chemie 

(dvouoborové studium) v kombinované formě studia. 

hlasování: 12-0-0 

(schváleno) 
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4. Různé: 

 Předseda AS tlumočil vzkaz tajemníka Ing. Lauterbacha, který by chtěl projednat 

návrh rozpočtu na rok 2013 v Ekonomické komisi AS PřF příští týden od 2. dubna do 

5. dubna 2013. 

 Děkan poţádal AS PřF, aby senát co nejdříve projednal vyhlášení 2. kola přijímacího 

řízení. AS PřF projedná vyhlášení per rollam, jakmile obdrţí materiály od proděkanky 

dr. Hejnové. 

 Děkan dále poţádal o mimořádný termín zasedání AS PřF k projednání a schválení 

výroční zprávy o hospodaření za rok 2012, schválení rozpočtu na rok 2013 

a schválení spoluúčasti na projektech. Termín navrhne děkan fakulty po konzultaci s  

tajemníkemfakulty a předsedou senátu. Navrţený termín pak bude 

bezodkladněoznámen členům AS PřF. Materiály bude nezbytné zaslat členům AS PřF 

alespoň 10 pracovních dní předem. 

 Děkan seznámil se situací ohledně rozpočtu na rok 2013. Situace se opět výrazně 

zhoršila a děkan má v úmyslu svolat akademickou obec fakulty, kde by akademickou 

obec informoval podrobně o vzniklé situaci a chtěl by vyvolat diskusi o tom, jak v této 

situaci nyní i do budoucna obstát. 

 

Ukončení: 14:10 

Formát hlasování: A-N-Z 

Zapsal:  RNDr. Zdeněk Moravec, Ph.D. 

       RNDr. Martin Kuřil, Ph.D. 

        předseda AS PřF UJEP 

 


